

De Schlappe vun Gaisbach-Ringelbach
in Oberrhein-Alemannisch
- nacherzählt von Veronica Kerber

Seller „Schlappe“ des isch ä bsunders seltsomer Geischt!

Wenn de denn nuch nid gsehne hesch, sei bloß froh! In de Gegend wo ich herkomm, do triebt er z´nachts sin Uwese.

Bsunders oft lungert er zwische Gaisbach un Ringelbach rum.



Wer do im Dunkle uf einsome Weg unterwegs isch, dem konns bassiere, dass er ne trifft!

Er lejt om Wegrond, kann abba vun gonz älle laufe un in´em drin steht ä kleines brennendes Lichtli. S´konn bassiere, dass einem seller Schlappe hinterherkummt.

Wer ne donn grontig odder beeswillig onbeffzgt, der kriegt e Rächti bumbert! Un basse nur gut uf! Er kann nämlich au mol in re ondri Gestalt kumme, zum Beispiel als Dascheduch!